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MØDETYPE 
 

Overdragelsesmøde  

Dato- tidspunkt 
 

Torsdag den 6. januar 2022 

Sted 
 

Grønnegadecentret 

Deltagere 
 
 
 
 
 

Birgit Vejby, Else Marie Fejerskov, Ivan Gren, Rose 
Marie Obitz, Harald Knudsen 
Iben Dupont, Kirsten Blaesgaard Svendsen, Niels-
Peter Thoms, Carsten Andersen, Knud List, Lene 
Hvirgelholm, Mariane Petersen 
Christian Johansen og Merete Overbeck fra 
Forvaltningen  

Referent 
 

Mariane Petersen 

Ordstyrer 
 

Christian Johansen Forvaltningen  

Afbud 
 

Helle Olsen + Niels Bang - Ebbestrup 

 

Dagsorden 
Hillerød kommune Christian Johansen og Merete Overbeck Ældre og sundhed har 

indkaldt til overdragelsesmøde fra gamle til nyvalgte Ældreråd 

Da det er det første møde i det nye Ældreråd er der ingen dagsorden 

 

Annette leder af Grønnegadecentret starter med at orientere om personale og 

økonomi. Det meste af personalet er ulønnet frivillige 

 

 

 

Det gamle ældreråd har derefter en præsentationsrunde.  



 

Tidligere formand Birgit Vejby giver en kort orientering om arbejdet de sidste 4 år. 

Fortæller om de forskellige råd og udvalg, at hun har været glad for arbejdet, selvom 

mængden har været stor, har det været med stor fornøjelse, og hun takker af. 

Tidligere næstformand Else Marie Fejerskov fortæller om høringssvar, som vi skal 

være enige om, selvom det sommetider kan være svært, og indberetning af disse 

høringssvar 

Den gamle hjemmeside er lukket og ny lavet af kommunen, så den overholder de 

lovkrav den skal og være WEB tilgængelig. Forvaltningen er redaktør. 

Tidligere sekretær Rose Marie Obitz fortæller at hun har været glad for sekretær 

arbejdet de sidste 4 år. Hun videregiver nu alt materiale samt USB stik til Mariane. 

På USB ligger alle referater osv. fra de sidste 4 år. Endvidere skal Mariane overtage 

Laserprinteren, det er der enighed om.  

Tidligere kasser Ivan Gren fortæller, at vi skal være meget opmærksomme på, at 

man meget gerne vil politisere Ældrerådet, og vi skal fastholde at vi er upolitiske. 

Harald Knudsen Håber at vi vil arbejde videre med Hospice sagen ( hospice til 

Hillerød)  

Merete Overbeck afslutter med at sige, at hun fremover vil være referentholder, så 

vores referater kommer de rette steder hen. Hun fortæller også, at diæter skal gå 

igennem Iben, samt evt. kørepenge, hvis dette bliver aktuelt 

 

 

Referent  

Mariane 

 

 

 

 

 



 

Det nye ældreråd træder derefter sammen for at finde en ny mødedato og tale om 

fordeling af rollerne 

Der er enighed om at holde møderne i Grønnegadecentret hvis muligt, alternativt 

Slotsbio, hvor Iben har adgang. 

Hvilke tanker har vi gjort os om de udvalg vi kunne tænke os 

Iben:  Økonomi udvalg, og evt. kultur og fritid 

Kirsten: Omsorg og livskraft og evt. Forsyningen  

Niels: ? 

Mariane: Omsorg og livskraft, hjemmeplejen, sundhedscentret/sygeplejeklinikken 

Carsten: Arkitektur og byplanlægning 

Lene: Idræt og sundhed 

Knud: Omsorg og livskraft 

Det er kun tanker vi har gjort og intet er afgjort endnu. 

 

Vi talte om navneændring fra Ældreråd til Seniorråd. Iben tager kontakt til Merete 

om det videre forløb. 

Næste mødedato  

Torsdag den 20-01-22 kl. 10-14 

I Grønnegadecentret 

 

 

Godt møde 

Mariane 


	Dagsorden

